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SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” 

Wciąż nie wiadomo czy w tym roku uda się znaleźć pieniądze w budżecie państwa na
modernizację drogi krajowej nr 73 z Kielc do Morawicy. Trwają w tej sprawie rozmowy z
Generalną  Dyrekcją  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  oraz  z  Ministerstwem Infrastruktury.
Inwestycja nie uzyskała też jeszcze wszystkich wymaganych decyzji środowiskowych. Jest
prawie pewne, ze w tym roku gotowe będzie pozwolenie na budowę pierwszego odcinka tej
drogi  od  Kielc  do  Bieleckich  Młynów  –  poinformował  marszałek  województwa
świętokrzyskiego Adam Jarubas. Tymczasem wciąż trwają rozmowy na temat finansowania
inwestycji. Poseł PSL Andrzej Pałys stwierdził, że nie można jeszcze mówić o sukcesie, ale
warto być w tej sprawie optymistą. Do budowy pierwszego odcinka drogi nr 73 potrzeba 120
milionów  złotych.  Pieniędzy  na  ten  cel  nie  zapisano  w  tegorocznym  harmonogramie
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Nie ma ich także na miejski odcinek drogi,
czyli ulicę Ściegiennego, na który potrzeba 180 milionów złotych. Część pieniędzy na ten cel
może pochodzić z oszczędności w programie Polski Wschodniej – poinformował marszałek
Adam Jarubas.


